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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen koordinációs terv alapján történik a lakosság 
minél teljesebb átoltottsága?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A kormány kommunikációja szerint az oltás önkéntes, és a jövőben sem teszi kötelezővé azt, 
ugyanakkor mindenkit arra biztat, hogy regisztráljon a vakcinainfo.gov.hu honlapon. A 
nyugdíjasokat pedig arra kérik, hogy aki kapott, az küldje vissza a kitöltött ívet.
Gulyás Gergely szerint, egy nap alatt több mint félmillió embert be tudnak oltani, amennyiben 
elegendő vakcina áll rendelkezésre. Ez azt jelenti, ha lenne elég oltóanyag, akkor két héten belül 
végezni lehetne az oltással.

Kérem Miniszter urat, szíveskedjék válaszolni a következő kérdéseimre?

1. Mi a valódi funkciója a regisztrációnak?

2. Milyen koordinációs terv alapján történik a lakosság minél teljesebb átoltottsága? Tervezik -e ezt 
a tervet nyilvánosságra hozni?

3.Hogyan tervezik azoknak az oltását, akik nem tudnak regisztrálni (idősek, mélyszegénységben 
élők, fogyatékossággal élők)?

4.Lehetséges -e regisztráció nélkül oltáshoz jutni?

5. Bővítik -e az oltópontok számát? Ha igen mikor?

6. Ha valaki szeretne oltást kapni, de nem meri bevállalni az oltást megbízhatósági okokból (pl. a 
Kínából származót), kérhet -e másik fajtát?

Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.



Tisztelettel:

Hohn Krisztina

Budapest, 2021. 01. 19.
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